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Rick Crammond: ... Vandaag is een soort speciale dag, het is een

mijlpaal op het nummer 500. En ik heb de eer gehad om alle 500

workshops bij te wonen. En natuurlijk zijn we weer met Mr. Mehran

Keshe, de reden dat we deze workshops houden. Hallo meneer Keshe,

bent u klaar ommet de les van vandaag te beginnen?

Mehran Tavakoli Keshe - Ja, goedemorgen, goede dag aan u zoals

gewoonlijk wanneer en waar u ook luistert naar deze serie

Kenniszoekers van het Ruimteschip Instituut van de Keshe Foundation.

Zoals Rick zei, het is meer dan de 500ste keer, dat we je welkom heten in

de kennis van het Universum (U). En zelfs deze 500 plus sessies zetten

ons niet alleen op een eerste trede van een ladder van de kennis van het

universum.

Het is interessant om terug te kijken naar hoe we begonnen zijn, naar de

eerste sessies en de eerste lessen, en om het vervolgens op te bouwen en

te laten groeien. De hele kennis van de Keshe Foundation (KF), de hele

structuur van de Keshe Foundation begon in 2000 en ongeveer in 2005. Ik

ontmoette een man en hij zei: "Meneer Keshe, laten we een website

maken." En we noemden het keshefoundation.com. Het is er niet meer,

maar het staat op de geschiedeniskanalen of panelen, secties van het

internet, als je het kunt vinden. En we begonnen, en het was zo spannend,

met het opzetten van de eerste website en het in de gaten houden van

wie er binnenkwam, wie er wegging, wie het in de gaten hield. En we



begonnen boekjes te maken van de dagelijkse hits van wie er

binnenkwam, welke pagina's ze bekeken. Omdat de broer van de man een

internetman was, kon hij alles op de achtergrond doen, toen hij de eerste

pagina maakte. En geleidelijk, vanaf die tijd, zijn we gekomen waar we nu

zijn. En twee mannen begonnen min of meer aan de keukentafel. (:18). En

het dan opbouwen tot één van de grootste, machtigste wetenschappelijke

organisaties ter wereld.

De kracht van kennis komt van ons, als Kenniszoekers (KS). En de afgelopen

500 sessies hebben stap voor stap meer en meer Kenniszoekers gebracht.

Van de man op straat, de vrouw in de keuken die kookt, de mensen in de

slaap, de mensen in bed die luisteren, tot de ministers en wereldleiders,

stap voor stap hebben we onszelf gebracht waar we nu zijn.

In de komende tijd, in een zeer, zeer korte tijd, zal de Keshe Foundation uit

de vergetelheid komen in het Westen, nergens anders in de wereld. We

hebben de uitdaging van de koningen weerstaan, we hebben de

uitdaging van regeringen weerstaan, we hebben de uitdaging van elke

manier om te voorkomen dat deze technologie (T) naar buiten zou komen

weerstaan. Maar je kunt nooit vechten tegen de krachten van de

Schepper.

Zelfs [als] de man denkt dat hij de strijd heeft gewonnen, maar in feite was

die strijd, hun strijd die zij hebben verloren, [maar dan] dieper.



Vandaag de dag, zoals Rick zei, 500 sessies van de Kenniszoekers, plus vele

die we daarvoor deden, voordat we het Kenniszoekers gingen noemen, en

alle leringen, min of meer begonnen rond de jaren 1970 in Engeland. Ik

begon te onderwijzen, uit te leggen aan mijn medestudenten, dezelfde

klas, en toen aan de professoren, en toen aan de militairen en de rest. Het

heeft ons tot een punt van volwassenheid gebracht. Op een bepaalde

manier, hoe meer we onderwijzen, hoe meer er onthuld wordt, hoe meer

we het in diepte begrijpen. Ik herinner me dat ik in de zomer van 1979,

(:20). toen ik naar Queen Mary College ging, voor mijn professor zat,

professor Leslie, een van de slimste mannen in de nucleaire industrie. Hij

zei: "Ik weet niet wat ik met je aan moet, je komt binnen, ik heb je

aangenomen, maar ik ben verantwoordelijk om je door te laten gaan,

maar je bent anders van karakter, je hebt andere kennis en je kunt ons

veel problemen bezorgen, maar je zult ons veel inzicht geven om te zien

wat we missen." En dat heeft ons gebracht waar we nu zijn.

In de zomer van 2003, 2004, toen ik een overeenkomst sloot en

ondertekende met de minister van Defensie van Engeland, realiseerde ik

me hoe krachtig de technologie was geworden. De Britse regering

weigerde een geheimhoudingsverklaring te ondertekenen met het

ministerie van Defensie van Engeland, maar met de minister

rechtstreeks, wat betekent dat ik verantwoording moest afleggen aan het

parlement, ik moest verantwoording afleggen aan het kabinet van de

Britse regering. Toen realiseerde ik me hoe vreemd de dingen zijn

gelopen.

Sommigen van jullie kennen de geschiedenis van de Keshe Foundation.

Maar toen ik in 2000 stopte met het werk, het bedrijf, en me

concentreerde op de ontwikkeling van de technologie, om het eerste

zwaartekrachtsysteem te bouwen, kostte het me wat tijd, ik kocht de

centrifuge, het werkte niet, omdat ik niet het juiste nucleaire materiaal



had, en ik wist dat mijn doel was om de eerste nucleaire basisreactor te

maken. Ik ging terug naar British Nuclear Fuel, waar ze weten wie ik ben,

ik heb eerder met ze gewerkt, en ik zei: "kan ik wat nucleair materiaal

krijgen, zodat ik het systeem kan testen?". (:22). In de zomer van 2004

kreeg ik een telefoontje: "Je kunt beter naar het, wat wij noemen, "Militair

Museum" in Trafford komen, en we zullen elkaar daar ontmoeten. We

bespreken je verzoek." Ik dacht, wat heeft dit met militair en museum te

maken?

Ik ging naar het Militair Museum, niet ver van het voetbalveld van

Manchester United. Ik heb 20-30 jaar in Manchester gewoond, dus ik wist

waar ik heen moest. Ik liep deze plek binnen en zei: "Ik moest hierheen

komen voor een vergadering." Ze brachten me naar een kantoor en een

kamer. De kamer was niet meer dan drie bij vier (meter). Een ronde tafel in

het midden, en ongeveer 4 of 5 mannen zaten er rond. Ik liep de kamer

binnen. En ik zei, "hallo, ik kom hier, er is mij verteld, ik heb om wat

materiaal gevraagd." De man stond op en zei: "Hallo, meneer Keshe. We

wisten dat u terug zou komen. Welkom terug." Ik zei, "kunt u dat

uitleggen?" Hij zei, "vanaf je studietijd hebben we je in de gaten gehouden.

We wisten dat u voor een doorbraak had gezorgd. Maar het is leuk om je

terug te zien." En hij stelde mij aan iedereen rond de tafel voor, van welk

ministerie, ministerie van Defensie, Militair, en de rest. De man zei: "Ik ben

vertegenwoordigd om namens de Britse regering te tekenen voor

deze technologie." En ze brachten de papieren naar buiten. Het was al

getekend dat ik namens de minister tekende, en het ministerie van

Defensie mocht niet bekend zijn. (:24). En dat is het moment waarop de

problemen van de Keshe Stichting in alles in die kamer begonnen.

De technologie was bedoeld voor meer doden. De technologie was

gemarkeerd voor verdedigingstechnologie.



Ik heb een aantal keren gepraat. Ze probeerden indruk op me te maken.

Ze zeiden, "de minister heeft je uitgenodigd voor de Farnborough Air

Show zodat je de kracht van de technologie die je meebrengt kunt zien."

Zoals je weet zijn er twee luchtshows per jaar, om de twee jaar. Eén in

Farnborough, één in Frankrijk, waar de meeste militaire hardware wordt

verkocht aan regeringen. Ik ben naar Farnborough geweest. En het

andere deel van het probleem van de Keshe Foundation, precies rond

deze tijd, als je Farnborough Fair bekijkt, is het rond deze tijd. De eerste 3

of 4 dagen zijn gesloten voor publiek. De laatste twee dagen zijn open

voor het publiek om de shows te zien, de vliegshows en de militaire

hardware die ze willen laten zien. Ik was de eerste dag uitgenodigd. Ik

ging erheen met mijn, wat vroeger mijn vrouw was. En ik liep, letterlijk,

langs de startbaan, kijkend naar verschillende "Phantoms" (straaljagers)

die "F dit en F dat" vlogen. Terwijl ik liep, wachtend op een ontmoeting

met de juiste mensen van het Ministerie van Defensie van het Verenigd

Koninkrijk, omdat dit gedeelte niet openbaar is, ontmoette ik veel

ministers, veel auto's en entourage en de rest.

Ik liep naar de top van een kleine heuvel. Er was een groot blauw gebouw,

enorm. En ik liep daar naar binnen. (:26). En niemand sprak ergens met me.

Ik was alleen aan het spelen, maar iedereen was er. En ik liep dat gebouw

binnen. Ik zag een spandoek van Lockheed Martin bij de deur. Dus ik wist

dat Lockheed Martin deel uitmaakt van de Amerikaanse

defensietechnologie, ruimtevaarttechnologie en al het andere. En ik ging

naar de informatiebalie en zei: "Kan ik iemand spreken over een nieuwe

technologie?" De dame zei, "kunt u even wachten?" Ze ging naar binnen

en een klein mannetje, heel klein, misschien 150 centimeter, ongeveer 155,

kwam naar me toe en zei: "Kun je om 12 uur terugkomen? De persoon die

u wilt spreken is er niet." Ik, rondlopend, tijd verliezend omdat niemand

van het Ministerie van Defensie er was omme te zien. Ik was een "eenzaam

kind" dat overal rondliep, zag hoe ambassadeurs met hun gevolg



(ambtenaren?) kwamen en naar de vluchten keken, en rondliepen in

verschillende expositieruimten, raketten, wapentechnologie, er was van

alles te zien.

Ik kwam terug om 12 uur, om precies te zijn. Ik liep het gebouw weer in,

maar er was niemand. Ik was de enige Ziel in dit enorme

expositiecentrum. Ik bleef rondhangen.

Er was niemand. Ik hoorde een enorm lawaai aankomen. Ik ging naar het

raam. Het was een F-18 die werd getest om te laten zien hoe hij verticaal

omhoog gaat, en het geluid dat hij maakt om zelf verticaal omhoog te

gaan. Terwijl ik ernaar keek, werd ik op mijn schouder getikt. Twee

jongens stonden achter me. (:28). Ze zeiden, "zou je even naar buiten

willen komen?" Ik zei, "wat is er?" Hij haalde zijn badge tevoorschijn. Hij zei,

hij is die MI-6 we willen met je praten. "Aan deze kant van het raam, bent u

op Amerikaans grondgebied. Aan de andere kant van het raam, is het

Brits grondgebied." De andere man zei, nogmaals, hij is van de Geheime

Dienst. en ze vroegen me te vertrekken. Nu wist ik waarom het huis leeg

was. "Ze waren een spion aan het vangen."

Ik liep door de draaideur naar buiten, het balkon op. En de man zei tegen

me: "Meneer Keshe, u bent hier om geheimen te bewaren." Ik zei, "wat?" Ik

begon te schreeuwen, zij begonnen te schreeuwen. En buiten stond de

weg vol met zwarte auto's. Je ziet het "in films". Je ziet het in films. Ze

hadden een enorme spion gevangen genomen, dus alles was openbaar. Ik

haalde mijn telefoon tevoorschijn, ik belde de man die het contract met

mij had toegewezen, de minister van Defensie, (ik zei), "jullie hebben me

hierheen gebracht omme in de val te lokken." Hij zei, "nee, het is een

vergissing." Ik zei, "Ik heb twee MI5, MI6 officieren voor me, en ze willen me

arresteren voor het verkopen van geheimen van Britse



regering. Dit is mijn technologie en niet de jouwe." Hij zei: "Er is een

vergissing, blijf daar, blijf zitten, beweeg je niet." De telefoon ging met de

andere twee jongens. Er werd veel geschreeuwd en gehuild. Ik verloor

helemaal mijn hoofd (geduld) , dat wist ik, als ze je oppakken als spion,

heb je jaren gevangenisstraf. De man vertelde me, "er is een vergissing."

De andere man schreeuwde naar me, "niet bewegen." De wapens werden

getrokken, min of meer klaar, als ik iets zou doen. En het telefoontje in

mijn hand zei: "Meneer Keshe, we spreken net vandaag met het hoofd van

MI5, MI6. Ze zijn aan de lijn. Er is een fout gemaakt. Het is helemaal een

vergissing." Toen werd alles een paar minuten rustiger. (:30). MI6 officier

gaf me de telefoon en zei, spreek met de dame. De dame zei: "Meneer

Keshe, er is een grote fout gemaakt. We verontschuldigen ons. We

hebben een fout gemaakt. Doe niets. En word niet boos." En ik zei tegen

hen: "Het is afgelopen. Britten zullen dit nooit krijgen." Ze zeiden tegen

me: "Je kunt met Lockheed Martin praten. Ze hebben ergens met de

Amerikanen onderhandeld. Hij praat niet meer met ons. Je kunt hem

beter hebben."

Ik ging terug naar die kamer. < onderbreking in geluid > Ze lieten me niet

naar binnen gaan terwijl ik buiten stond. Op dat moment kwammijn

partner aan met een aktetas met de documenten erin. De korte man

verscheen weer. Hij zei: "wie is dat?" Hoofd raketaanval van Lockheed

Martin. Ze willen onderhandelen. Ik zei: "Hiervoor ben ik niet gekomen." Hij

zei: "Meneer Keshe, ga weg, ga naar huis, over 48 uur bellen we u vanuit

New York en Washington, en komen we tot een overeenkomst." Ik zei:

"Echt niet, echt niet." Al die zwarte auto's en alles verdween, alsof er niets

gebeurde. En de man zei: "Ga alsjeblieft terug naar huis, we bellen je over

48 uur en dan lossen we dit op, we kopen je technologie, we zijn hier om te

helpen, mijn technologie is niet voor wapens."



Op de terugweg naar huis, toen ik over de startbaan liep om Farnborough

te verlaten, zei mijn ex-vrouw, [destijds] niet wetende dat ze een agent van

België was: "Ik moet de Belgen spreken, op de heenweg heb ik ze gezien."

Onderweg had ze al met ze gesproken. En, teruggekomen, zat ik in een

café, bij de landingsbaan, ik zei, (:32). "Ik ga nergens heen, ik pak mijn

technologie, ze willen het gebruiken ommeer te doden." Ze liep terug naar

de Belgen, was hun agent, werkte met hen samen. En ze zei: "Laten we

teruggaan, ze willen met je praten." Ik liep terug, op dat moment helemaal

boos op de Britten en wat er was gebeurd. En de Amerikanen daar

bovenop. Ik liep een hal binnen waar de Belgen hun wapentechnologie

verkochten. De hal had twee secties, de linkerkant en de rechterkant, maar

die keken naar elkaar. Ze zeiden: "jij wacht hier." Een andere man kwam, na

een half uur, aan de andere kant zitten. De ambassadeur van België in het

Verenigd Koninkrijk werd ingevlogen om te onderhandelen. We kwamen

overeen om naar België te gaan en de eerste tests uit te voeren. We

gingen in september. En we gingen in september naar België, we hadden

daar een huis, dus voor ons was het niet vreemd om ergens heen te gaan,

we verhuisden gewoon van het Britse huis naar het Belgische huis. En

nadat we naar België waren gegaan, zeiden ze: "Nu moet de technologie

worden beoordeeld."

Een van de beste nucleaire wetenschappers in België werd aangesteld

om deze beoordeling tot maart te overzien, elke week, om de paar

weken, kwamen er vragen, je moet dit beantwoorden voor ons om te

beoordelen. Ze wilden de complexiteit van de technologie weten. En in

maart, na het Iraanse Nieuwjaar, belde ik de professor. Ik zei: "Wat is er

met het rapport gebeurd? Het had nu al uit moeten zijn." Hij zei, "het

eigenlijke rapport gaat naar het ministerie van



Defensie, [van de] Belgische overheid. Maar ik kan je een rapport geven,

gewoon om te zeggen, zoals het papier dat je op het internet hebt

gezien, dat de technologie haalbaar is."

Ik ontmoette een van de beste Belgische professoren in kernwapens, Dr.

Deer, een dame die speciaal uit Amerika werd gehaald, (:34). om de

juistheid van de technologie te beoordelen. En toen, na die brief, binnen

twee, drie dagen, tekende België een bedrijf om het systeem te bouwen.

Omdat het volgens hen theoretisch correct is. Ik heb vier maanden met

een bedrijf doorgebracht om de complexiteit van het mechanische

systeem door te nemen. En na vier maanden zeiden ze: "Ja, de technologie

klopt. Er kan een systeem gebouwd worden dat kan vliegen en energie

kan opwekken."

Toen zeiden ze, "er komt een belangrijk iemand naar het bedrijf." Ik zei,

"mag ik mee?" Ze zeiden, "nee". Ik zei, "hoe komt het dat ik, als eigenaar

van technologie,niet kan zijn als deze man komt." Het raakte me. Dus

parkeerde ik mijn auto buiten om te zien wie het was. Hier komt hij.

Vandaag kwam koning Filip, de koning van België, op dat moment prins,

om de technologie te zien. En vanaf die dag begon mijn probleem en

moesten we België en de rest ontvluchten. Nogmaals, het doelwit was

militair. En later ontdekte ik dat wat wij "Red Circle" noemen, deel

uitmaakte van die organisatie. Val na val om te proberen de informatie te

pakken te krijgen. Vergiftigd worden, beschoten worden. En het vreemde

is, alle moordpogingen waren bekend bij mijn partner. Ze was vooraf

geïnformeerd. De dag dat ik werd gebombardeerd in de auto, had ze

plotseling hoofdpijn en kon ze niet komen. De dag dat Fabio werd

vermoord, moest ze plotseling thuis zijn. Ze kon er niet zijn. We wisten

allemaal waarom. (:36). Dit bracht ons naar Italië. Dit bracht ons ertoe om

te werken en niet te stoppen.



Jullie kenniszoekers kwamenmet meer honger naar kennis. En ik, die een

dwaas was, leerde jullie meer. En in dat proces, en in een andere richting,

werden we naar China getrokken. We gingen naar China om te

ontsnappen aan de handen van de Belgen die probeerden me terug te

krijgen, te vermoorden of om de technologie te bemachtigen. De Chinese

regering trok ons terug en hield ons vast tijdens de rechtszitting. Als er

iets misgaat, zijn we in China. En zoals we weten wat er gebeurde, de

neprechtbanken en de rest. En dit gaf ons een grond om samen te

werken met de meest geavanceerde natie ter wereld op zijn eigen

manier, de dichtstbevolkte natie ter wereld. En dat bracht ons bij vandaag.

500 leerstellingen verder. We hebben een van de krachtigste

overeenkomsten getekend met een natie, waarin we alles leveren om de

koers van de mensheid te veranderen.

Het is niet dat we onbekend zijn. We zijn bekend. En we staan bekend om

wat we doen. En we zijn dit te weten gekomen, wat een manier is, een

trots punt voor ons allemaal Kenniszoekers. Vandaag, dit weekend, is de

BRICS-conferentie in Zuid-Afrika. De laatste BRICS conferentie was in

Brazilië, toen we de eerste Braziliaanse conferentie hadden. Ik werd

gevraagd om in hetzelfde hotel te verblijven als de eerste minister van

India, maar alle anderen werden uit dat hotel geweerd. Wij waren de

enige externe organisatie binnen bij de rest. (:38). En ons werd verteld dat

we toestemming hadden van de Chinezen en de anderen om te blijven.

De Keshe Foundation wordt vertrouwd. Toen wist ik dat we deel

uitmaakten van het "internationale spel", waarbij 's ochtends het hele

team van de Keshe Foundation hun koffers pakte en in de gang stond,

klaar om Brazilië te verlaten. Ons werd verteld dat we moesten blijven. En

we werden weer teruggezet in onze kamers tot het einde.



We hadden ontmoetingen met ambtenaren van regeringen, sommige in

het geheim, sommige met leden van de Keshe Foundation om uit te

leggen wat er is, maar over het algemeen werd het begrepen. En het

interessante was, dat een stichting die bekend staat om haar werk, werd

verwelkomd door BRICS, en werd vrijgesproken om de plaats te zijn waar

de presidenten en de leiders van de wereld komen en gaan eten en

onderhandelen. Dit kun je vragen aan de leden van de Keshe Foundation

die daar zijn geweest. En we zaten aan tafel met verschillende

regeringen.

Dus we zijn niet verduisterd. We zijn geen dromers. En vandaag, de 500e

lering, 10 jaar later, hebben we een sprong gemaakt waar het decennia of

eeuwen zou hebben geduurd om een kennis te verspreiden. Nu begrijpen

we waarom. En we begrijpen dat we correct zijn. We zijn meer dan

correct, maar we moeten correct blijven. Niet om "grootmoedig" te

worden, nu we de volledige steun van de Chinese regering hebben

gekregen, en al de rest wat daarbij hoort.

Gisteren heb ik in mijn communicatie met de Amerikaanse ambassadeur

de hele Amerikaanse structuur uitgenodigd voor de bijeenkomst van 11

november, officieel, met al hun wetenschappers, als ze dat willen. En in die

brief die ik schreef, is de uitnodiging heel eenvoudig. (:40). CIBRIU is

opgericht. Wil je de laatste in de rij zijn? Of in een bijeenkomst wrijven we

schouder aan schouder met elkaar, en ontmoeten we uitgebreid andere

ambassadeurs van de CIBRIU, dat we de technologie kunnen opzetten in

ruil voor vrede. En Iran zal worden erkend als een ruimte provider

technologie, waar CIBRIU staat voor China, Iran, Rusland, Brazilië, India en

de Verenigde Staten. Dus de officiële uitnodiging aan de Amerikaanse

president, aan de Amerikaanse regering, is gisteren gemaakt. En de

Amerikaanse ambassadeur in Brussel vertelde me jaren geleden: "Bij de



volgende ontmoeting zullen we er zijn. Dat beloven we." We willen zien of

ze zich aan hun belofte houden.

En we zien in de 10 jaar dat we gesprongen hebben, dat we de

verandering kunnen brengen. Voor jou zijn het een paar minuten

geschiedenis waar je naar luistert. Dit is 20 jaar van mijn leven,

vergiftiging, bomaanslag, achtervolging op hoge snelheid en al het

andere weerstaan. En het vreemde is, als ik achterover leun en kijk naar

wat de verandering zal brengen, zeg ik: "het leven van een man was het

waard om verandering te brengen voor zovelen." Welkom terug bij de

Keshe Foundation. Op een dag vertel ik je misschien wat meer geheimen,

of de geschiedenis van de Keshe Foundation. Waar ik de eerste UFO

tekende en uitlegde hoe het werkt. En een vriend van mij zei: "Waarom

maak je hem niet?" Nu, we hoeven het niet te maken, want het is

gemaakt door naties. (:42). En het zal getoond worden door naties.

<< Audio onderbrekingen >>

K- Hallo, kunnen we me horen?

R: Ja, we konden je even niet horen. We hoorden je, we hoorden je,

maar je had een echo .....

K- Oké, we zijn oké. Sorry voor dat. Veel mensen horen niet graag de

waarheid.

R: Wellicht. Dank je.

K- Hartelijk dank.



Hoe dan ook, nu het de '500ste' viering is, begrijp je een beetje meer van

wat we hebben meegemaakt. En zelfs in de afgelopen week ontving ik een

bericht. De manier waarop we miljoenen verloren, in de afgelopen twee

jaar, was weer opgezet, (:44). door degenen die er waren om ons te

stoppen. Maar dat verlies bracht ons in een grotere positie, die onze

verbeelding te boven ging.

Maar het komt terug op het onderricht. We luisterden naar de Intro, we

luisterden naar de hele cyclus van het leven. Interessant genoeg is, als een

Ziel, als een deel van de structuur van een plasma, hoe staan we in

wisselwerking met de Ziel van een planeet? Hoe werken we samenmet

de Ziel van een sterrenstelsel en een universum? En is er een verschil

tussen deze dingen?

Op de website van de Keshe Foundation zie je straks een nieuwe sessie. Dit

is wat wij "interactieve Ziel" noemen. De reden hiervoor is dat we in deze

sessie proberen je te testen in wat we van buitenaf met je doen. We

hebben deze test gedaan, we weten dat we een aantal gegevens hebben,

maar nu willen we collectief zien (of) we jullie allemaal op hetzelfde niveau

kunnen bereiken. Op een bepaalde manier is de Keshe Foundation terug

op wat wij noemen, praktische grond.

Jullie kwamen en bouwden de reactoren en MaGravs, nu brengen jullie

het "spel van de ziel". Degenen die hiervoor getekend hebben, het zijn

twee... twee sessies. Eén de eerste week en één de week erna. Er is een

reden waarom we het op deze manier doen. (:46). Degenen die komen en

meedoen met de interactieve sessie, koop alsjeblieft een PH-meter. Het is

heel eenvoudig, je gaat naar een drogist, je gaat, je vertelt hen, "Ik wil mijn

pH testen." Ze geven je iets om te testen. En de tweede week willen we je

suikerspiegel testen. Als je diabetes hebt, doe dan mee aan die sessie. Als

je geen diabetes hebt, maar het is goed om te zien, het laat zien dat we je



de gegevens geven, wat de kans is op welke ziekten je zou kunnen

krijgen, of welke positie je hebt door de Ziel.

Deze interactieve sessie is een hoeksteen van het voeden van de mens in

de ruimte. We willen weten of u de ziekte bevestigt. En dit zal het begin

zijn van de volgende cyclus van de ontwikkeling van ruimtetechnologie.

Degenen onder jullie die hebben getekend voor de "handtekening van je

ziel", accepteren we vanaf vandaag niet meer. En nu zal de eerste reeks

van deze testen worden gedaan tijdens de bijeenkomst van maandag in

Manchester. En dan zal de rest van jullie geïnformeerd worden. Wanneer is

het jouw tijd om de "handtekening van je Ziel" te krijgen.

Het is belangrijk voor ons om ons systeem niet te laten verwateren en

direct een beeld te hebben, [voor] mensen die we voor ons zien, [deze]

nieuwe technologie, nog nooit eerder gezien, wordt [in] Manchester

binnengebracht en we gaan verder met het systeem om de werking van

de Ziel te zien en hoe we controleren. En dan doen we later weer een sessie

met dezelfde mensen en kijken we wat er gaat veranderen en wat het

effect is op de nieuwe technologie. (:48).

Ik vraag jullie om zoveel mogelijk mee te doen aan wat wij de "nieuwe

proef" noemen, de nieuwe set. Op een bepaalde manier kan het je veel

laten zien. Op een bepaalde manier brengt het de kennis naar de

volgende stap. Deze interactieve test, die we volgende week vrijdag

zullen uitvoeren, niet deze vrijdag, waar de sessies nu plaatsvinden, maar

de volgende vrijdag op 8 september, zal een van de belangrijkste

bevestigingen van de technologieën zijn. Hoe meer van jullie erbij zijn,

hoe meer we de hele structuur van de volgende stap in de

ruimtetechnologie kunnen behandelen. In



zekere zin sluit het een hoofdstuk af, maar opent het een ander.

Wat moeten we doen? Wat betekent dit? Wat deze gegevens ons zullen

brengen? Hiermee kunnen we in ons werk de volgende stap zetten, de

volgende fase van de ontwikkeling van de ruimte structureren. Op een

bepaalde manier stelt wat u ons interactief vertelt, waarbij u uzelf test, ons in

staat om via de systemen die nu worden ontwikkeld, veel goede dingen voor

de mensheid te doen. Om een nieuwe dimensie te geven aan het werk van de

Keshe Foundation. Het stelt ons in staat om te zien waar we moeten versterken

en waar we de spanning moeten verminderen voor de volgende stap in

kolonisatie in de ruimte.

Zoals ik al zei, (:50). De Chinese regering is de eerste regering die zich

heeft gecommitteerd aan kolonisatie op de Maan tegen 2030. Hun

kolonisatie zal niet in het "apenpak" zijn, zoals ik eerder zei, of (het zal)

geconditioneerd zijn zoals waar we vandaag zijn. We feliciteren de

Indianen met het feit dat ze erin geslaagd zijn om na 50, 60 jaar van

de Amerikanen te landen, maar dit toont niet aan dat ze achterlopen

in technologie. Het is gewoon te druk om er nog eens 1,4 miljard bij te

krijgen. Indiërs zijn met iets anders bezig dan ergens naar toe te gaan

om te feesten. We zagen het feest gisteren en het is prachtig om te

zien, maar het was hoogstwaarschijnlijk een van de laatste vluchten

die de mens zal maken met een "vuurwerk".

Vanmorgen was ik een beetje laat en zoals Rick zei: "Je bent nog nooit

te laat geweest al deze tijd, je bent één minuut te laat." Ik zei: "Ik had

het over de ontwikkeling van de ruimte." Ik had het over onze

Kenniszoeker, waar we de volgende fase van de landing ontwikkelen,

een nauwkeurige landing op de maan, of welke ruimte ter wereld dan

ook. Het nieuwe ontwerp, de nieuwe structuur van de technologie,

waar ze 14 augustus voor nodig hadden om op de maan te komen en



nu zijn ze geland, gefeliciteerd Indiërs, maar de volgende stap, in de

komende 12 maanden, 24 maanden, zal het 14 seconden zijn. Waar

naar de maan gaan in de komende 5 jaar, zal op de manier gaan

waarop we 'voor een wandeling in het park' gaan. In de komende 10

jaar zal de commercialisering van ruimtetechnologie lijken op de

manier waarop onze kinderen van 1 en 2 jaar al vertrouwd zijn met

laptops, (:52). en iPad, en je ziet ze op 1,5 jarige leeftijd

computerspelletjes spelen op de achterbank terwijl hun moeder aan

het rijden is.

De technologische ontwikkeling gaat zo snel. En de technologische

ontwikkeling gaat zo snel dat we in de komende maanden, in het

komende jaar, maximaal twee jaar, in samenwerking met de Chinese

regering, de Iraanse regering en hoogstwaarschijnlijk de Braziliaanse

regering, de ruimtetechnologie op een zeer snelle manier openen. De

snelheid ervan is niet het bouwen van een zwembad en erin springen

om te zien hoe het is. De snelheid is dezelfde omgeving waarin we

leven. Dus we verhuizen gewoon naar huis. De eenvoud van de

technologie die elk land kan bereiken, de ontwikkeling. We hebben

geen verborgen budget, verborgen geheimen en organisaties nodig

om testvluchten te maken.

In deze testvluchten moeten we in staat zijn om alles te controleren

voor jullie transmutatie, voor jullie verandering van de materietoestand

van de Aarde naar de materietoestand van de Maan. Ik weet zeker dat

velen van jullie zullen doen wat velen van ons doen, wanneer het

bijvoorbeeld naar Amazon gaat. We gaan met een "stropdas en een

pak" en al het andere, en naarmate we langer blijven gaan de dingen

weg en beginnen we te leven en te eten zoals de inboorlingen dat

doen. Als we naar de maan gaan, willen we niet in de ruimtepakken

zitten, maar [zoals] nu de vrijheid hebben van de aardse omgeving. We



willen zien hoe het aan de andere kant van de "koepel" is. En de

transmutatie die in werking treedt. Een manmet een long zal sterven

terwijl hij de brug oversteekt. (:54). Bij een mens zal begrip van de

transmutatie van Ziel naar dimensie van lichamelijkheid van de Maan

overleven.

We veranderen afhankelijk van de omgeving. In deze tests verliezen

we velen. Het zal geen zoete tijd zijn. In deze tests, om de kennis over

te dragen en te begrijpen, zullen we vele fysicaliteiten verliezen, maar

we bevrijden vele Zielen. Op een bepaalde manier is het eigenlijke

"wilde westen" van de ruimtetechnologie begonnen. Wemoeten

begrijpen hoe jullie transmuteren en hoe jullie terugkomen. Hoeveel

daarvan kunnen we jullie assisteren. En hoeveel je leert om je Ziel te

gebruiken. Daarom zijn de interactieve sessies die we organiseren zo

belangrijk. 3, 4, 500 mensen. Hoe meer we testen, hoe meer we

combinaties begrijpen.

In deze processen zal ik sommigen van jullie vertellen, omdat ik weet

waar ik naar op zoek ben, wanneer we bij de individuele posities

komen, waar jullie bloedlijn vandaan komt. Van welke melkweg, van

welke ster. Ik kom uit die dimensie. Ik begrijp de technologie. Velen

van jullie zullen verrast zijn. Jullie komen niet van deze planeet. Jullie

oorsprong komt niet van hier, want jullie waren reizigers van de

ruimte. En er staat een vingerafdruk op. We hebben dit de afgelopen

weken geprobeerd te bewijzen aan de Chinese militairen. En in een

poging om de bevestiging te bewijzen, liet ik hen een andere manier

zien om energieniveaus te begrijpen. Je kunt praten over de

energiebron, (:56). de oorsprong van de planeet en de rest. Maar ze

moeten onderwezen worden. Ze moeten begrijpen wat elk gegeven

betekent.



In zekere zin openen we vanaf nu de geschiedenis van het universum

voor de mens. Toen we je vroegen ommee te doen voor je

"vingerafdruk van je Ziel", is dat omdat we naar de volgende fase van

"interactieve sessies" gaan. Waar we je in die interactie precies zullen

vertellen waar je vandaan komt. De Verenigde Naties rekenen je

zoveel geld aan om je te vertellen welke kant je voorouders uit Afrika

zijn ontsnapt en waar ze vandaan kwamen. Over een tijdje kunnen

we jullie de oorsprong van jullie leven vertellen, als jullie de

"Passagiers van het Universum" zijn, het is als dag en nacht. Omdat

de energie uit het universum komt. Energie komt van de velden van

het universum. En zoals in de Intro, zie je wanneer je naar een

planeet gaat, of het de vingerafdruk van de Aarde heeft. Het is

hetzelfde. Zie de vingerafdruk van de geboorte van waar de bloedlijn

van de mens op deze planeet die eruitziet als een mens vandaan

komt.

Zoals ik al zei, gaan we een prachtige fase in. We gaan naar binnen

om te erkennen en te bevestigen dat we net zoveel deel uitmaken

van de Universele Gemeenschap als zij met ons. En we waren zo

onwetend om het te begrijpen. Nu zien we hoe, in welke mate en hoe

lang zij al bij ons zijn. (:58). Waar we van geleerd hebben en wat we

geleerd hebben.

De volgende sessies van de volgende drie formats van de Keshe

Foundation, deze interactieve sessies, zullen een nieuwe kennis,

nieuw begrip openen voor velen van jullie als Kenniszoekers. We

gebruiken degenen die binnenkwamenmet een vingerafdruk van de

Zielen, die zullen gaan, beginnen met het doorlopen van de sessies in

de komende week of twee, als referentiepunt omdat hun Ziel hen

naar deze positie bracht. En dan "markeren we de bank". En we gaan

door zoveel als jullie die in de sessies van



interactieve sessies komen.



De interactieve sessies zullen u en ons kennis opleveren waar de

ruimtevaartorganisaties 10, 20 jaar over zouden doen om die te vergaren.

We weten wat we doen, we weten waar we zijn. En dit stelt ons in staat om

jouw vingerafdruk te gebruiken om een systeem te maken waarmee we je

terug kunnen brengen naar waar je vandaan kwam. Ik kan het hele heelal

afzoeken naar een ster, als er leven is. Jij bent het monster van die ster en

bij ons. Nu begrijp je hoe we de mens in kaart gaan brengen, zoals jullie

het noemen, de GPS. Omdat je al van een positie komt en op een

bepaalde manier, universeel GPS je.

Nu begrijp je hoe we, eenvoudigweg door jullie kennis met ons te delen,

de mens op een prachtige manier openstellen voor de ruimte. Zoals we

materialen konden maken, zo maken we nu de velden van het universum.

(1:00). En terwijl jullie de verbinding hebben, haken we vast, kopiëren we

jullie velden en nemen we jullie mee naar huis. Terwijl we met je mee naar

huis gaan, leren we meer over de werken van het universum.

Het onderricht van vandaag is onderricht over het begrijpen van de

geschiedenis van de Keshe Foundation en de geschiedenis van de man zal

gaan. Maar in zekere zin is het een breekpunt voor ons. In de sessies van

Manchester zul je nieuwe systemen zien die we hebben geïntroduceerd.

Deze systemen hebben voor ons team een ander doel, maar voor mij een

ander doel. En daarom hebben we er een paar uitgekozen die we volledig

begrijpen. Als je je nog herinnert dat we de eerste trainingen gaven in

Trani en Barlleta, toen waren er maar heel weinig van jullie. En in dat

proces hebben we veel geleerd, we hebben veel meegenomen en we

hebben aan de totaliteit van de kennis toegevoegd door verschillende

mensen op verschillende manieren. Zelfs zij vertrokken, maar ze namen de

Ziel van de kennis met zich mee en dat werkt nog steeds voor ons, en het

levert ons nog steeds iets op.



Demens zou moeten begrijpen waar en hoe zijn Ziel naartoe gaat na het

verlaten van de lichamelijkheid. Of de mens kan zijn Ziel testen en zien of

hij het leuk vindt waar hij naartoe gaat en wat hij bereid is te doen om die

verandering teweeg te brengen. De verheffing van de Ziel van de Mens

(STM). Op een bepaalde manier ga je naar China en blijf je daar een paar

dagen en dan beslis je, (1:02). "of ik in China wil wonen of dat ik terugkom".

Nu de ontwikkeling van de technologie en wat we je vertellen, is wat we

noemen, interactieve sessies, waardoor je kunt ontdekken waar je Ziel zich

op een bepaald niveau heeft bevonden en waar het zich zal bevinden.

Voor het eerst krijgen mensen de kans om hun gedrag te evalueren. En je

hebt tijd tot je de lichamelijkheid verandert, of door tijd, om de Ziel te

verheffen zonder de dimensie van lichamelijkheid.

Op een bepaalde manier heb je de "hemel en hel" zelf in de hand. Het is

de vreugde om te zijn, of spijt waar je naartoe gaat, en je hebt er niets over

te zeggen. De verheffing van de STM, de positie die de Ziel in het

universum zal vinden, wordt de verantwoordelijkheid van de man. En deze

beproevingen zijn het begin van die koers. Hoe kan ik mezelf verheffen?

Hoe kan ik mezelf in een positie brengen waar ik comfortabel ben om te

zijn voor de rest van het bestaan in de dimensie van de Schepping?

Nu begrijp je het. stap voor stap. Elk werk dat we doen is van tevoren goed

gepland om die positie te bereiken. We moeten wereldvrede tot stand

brengen. De meesten van jullie Kenniszoekers die meedoen aan de

vingerafdruk zijn vredelievende mensen. We hebben jullie in de loop der

jaren leren kennen en we weten hoe jullie je voelen en daarom gebruiken

we de maatstaf, nul, vredelievend, mannen van vrede,



zij die werken en zoeken naar wereldvrede. En daar bouwen we op. Daarom

openen we dit kanaal.

De volgende stap voor ons is om, (1:04). op een manier te laten zien hoe je

verandert, in de, wat wij noemen, interactieve sessies. En dan zie je hoe het

je lukt om te begrijpen hoe je van de dimensie van de materiële staat naar

de staat van energie kunt gaan en hoe je terug kunt converteren. Het zal

niet in één of twee sessies gebeuren, je moet het zelf oefenen. In zekere zin

zijn de interactieve sessies, zoals we het opzetten, beginnen we je de

conversie van komen te leren, wat we transmutatie noemen. Je zult

begrijpen hoe, je zult begrijpen waarom, maar het is de manier, stap voor

stap. Zoals de Armeniërs zeggen, "gamas, gamas", langzaam, langzaam

zullen we het doen, we zullen er komen. Maar je moet het begrijpen,

anders wordt alles magie en dan heeft het geen betekenis meer, omdat je

op zoek gaat naar de volgende magie. Op deze manier kan niemand een

tovenaar voor je worden. En niemand kan je leren wat je niet weet.

We leren je in dit proces hoe je de Kennis van het Universum kunt

aanboren. En twijfel nooit aan wat je ontvangt en wat je moet doen. Je

boort de kennis van de talen aan, zo gemakkelijk als een kind 10 - 20 talen

voor je spreekt, is het geen taal. Het is gewoon de manier waarop je

gemuteerd bent om op de maan te kunnen leven, de cultuur te begrijpen,

de omgeving waarin je moet leven. Nu begrijp je hoe je kunt veranderen

in de positie, niet alleen op Aarde, hoe je communiceert met een ander,

wat wij noemen, "lichaam van informatie", leven, in het universum, en hun

informatie verzamelt, en de informatie over ons geeft, hoe we leven. (1:06).

Interessant punt voor velen van jullie, was en voltooide in het testen zoals

we zeiden, met de productie van materialen met het Chinese leger in de



afgelopen paar weken. Een van de basisdingen die we terugzien in de

structuur is waterstof. Wat weer betekent dat we door dezelfde tests de

veldsterkte ervan kunnen verzamelen.

Interessant punt voor velen van jullie zal zijn in het proces van deze

interactieve tests, dat zoals ik luisterde naar mooie gesprek gisteren met de

Indiase ruimte mensen, we naar de Zuidpool, vonden we er is water kan

zijn en er zou kunnen zijn leven. Overal in het universum is water. Maar als

je het water van de maan terugbrengt naar de aarde, als je het vindt, heeft

het niet dezelfde vingerafdruk als het water op deze planeet. Je zult

gemeenschappelijke noemers hebben, maar het is niet hetzelfde water.

Ga naar de geschiedenis van wat wij het "kloppende water" noemen, de

homeopathie. En dan, als je het begrijpt, mensen die hiermee vertrouwd

zijn, heb ik een artikel geschreven over de waarheid over homeopathie. Je

zult begrijpen dat verschillende kloppingen verschillende kracht en

dimensie aan het water geven. Het ene gedraagt zich als zink en het

andere is antibiotisch. Dus, de mens zal het water zien, maar de mens

moet het water testen, om de vingerafdruk van de Maan te tonen, niet het

water van de Aarde.

Water is een van de meest overvloedige, wat wij noemen, vloeistoffen in

het universum, (1:08). maar niet alle wateren zijn hetzelfde. Het

zoutgehalte, de zwaarte, de interactie van alles creëert de, wat wij noemen,

levensomstandigheden. En wetenschappers zullen het snel begrijpen. Ze

zijn te druk bezig met het vinden van water, ze missen het principe van

het ontstaan van dat water, en wat dat



wat water betekent en wat voor soort leven het ondersteunt. We moeten

kijken naar de energieniveaus van het water, niet alleen naar het feit dat

we water hebben gevonden. En dat energieniveau, die combinatie van

interactie van de velden tussen waterstof en zuurstof, of een ander

element, dat zich manifesteert als een vloeistof, geeft ons een indicatie

van leven, geeft ons een indicatie van bestaan, geeft ons een indicatie van

de velden waarin we kunnen overleven.

Het is heel interessant en velen van jullie hebben er vast nog nooit over

nagedacht. Velen van jullie kopen vandaag flessenwater uit Nepal.

Gebotteld water uit Zuid-Afrika. Gebotteld water uit Zuid-Amerika en je

bent in Europa of Amerika en je drinkt het. Als het het water is van de

plaats waar het volgens hen vandaan komt, begin je gedrag bij jezelf te

veranderen. En als je het water van verderop zou hebben gedronken, of uit

de kraan. Dit nieuwe water in flessen heeft een nieuwe dimensie gebracht

in het leven van (het mengen) van de emotie, de intelligentie van de mens.

En de mens is zich daar niet van bewust.

In de komende tijd zal de mens er geleidelijk naar gaan kijken en het

gaan begrijpen. (1:10). Mensen die voortdurend water drinken uit

bronnen van een bepaalde positie zullen bepaalde kenmerken gaan

creëren, zoals jullie Chinezen. Maar nu raakt het je emotie en

lichamelijkheid op een andere manier. Nu begrijp je het. Zoals ik altijd

zeg, "wie een snor heeft, is niet je oom". Het is niet omdat het water is,

dat het ook water is. Het is de essentie van de schepping. Het is de

essentie van de velden die je beïnvloedt, emotie in je opwekt en

daarmee een nieuw beeld van je schept.

De komende tijd zal ik hier meer over leren. In de komende tijd zullen we

hier meer over zien. En de komende tijd zullen we zien hoe dit prachtige

avontuur met de Indianen een nieuw licht zal brengen. Raak niet



opgewonden dat ze water hebben gevonden. Wees opgewonden over wat

voor soort leven dat water ondersteunt. Het zal niet hetzelfde leven

ondersteunen als wij op deze planeet, het is iets anders. Je gaat op de

maan leven en van dat water drinken als je het te pakken krijgt. Als je water

nodig hebt om te overleven, dan zie je dat je er misschien meer Indiaas

uitziet, of meer Chinees, of niets van deze planeet, omdat de velden ervan

je beïnvloeden.

Dit gaat terug naar mijn onderricht, dat ik zei, toen ze India in Pakistan

opsplitsten, de moslims en de hindoes, zien we de twee karakters van

hetzelfde ras al duizenden jaren samen. Agressief, agressie in het gezicht

van de Pakistanen, vreedzaamheid, en op een bepaalde manier, gezond

verstand in het gezicht van de Hindoes. Ze hebben hetzelfde bloed. Ze

kwamen van. (1:12).

Ze dronken alleen ander bloed.

Nu begrijp je hoe belangrijk dit zal worden in de wetenschapstechnologie

van morgen. In de "interactieve sessies" die we houden, wordt de kennis

opengesteld voor toekomstige wetenschappers die interactie hebben met

ons, als menselijk ras, en wij interactie met hen, de mens die van de aarde

kwam.

Hartelijk dank dat u de afgelopen 500 sessies bij ons bent geweest. En ik

hoop dat u iets meer te weten bent gekomen over wat ons te wachten staat

in de wereld van de wetenschap. En doe alsjeblieft zoveel mogelijk mee aan

de interactieve sessies, want het is een database die voor het eerst ooit

wordt verzameld. En het is een database die ons veel informatie zal geven

over velen van jullie. En



stelt ons in staat de koers uit te zetten om het je in de toekomst

gemakkelijk te maken voor je transmutatie. Hartelijk dank, Rick. Als je naar

een pauze kunt gaan, komen we terug.

>> BREAK >>500 KSW 24 augustus 2023(1:20).

K- Ja. Ik verwijs gewoon terug naar wat je net hebt laten zien over het

nieuwe centrum. Vandaag, nu we hier staan, wetenschappelijk gezien,

zelfs de systemen die je ziet, wat voor veel mensen onvoorstelbaar is, wat

nu is opgezet. Deze systemen zijn al verouderd. Door de testontwikkeling

in de afgelopen 12 maanden, sinds ze gebouwd zijn, heeft de technologie

een sprong voorwaarts gemaakt ten opzichte van veel andere dingen. En

op een bepaalde manier, zonder dat jullie het wisten, hebben we in de

laatste sessie van de 4 sessies die we vorige keer met jullie hadden, vorige

maand, een nieuw systeem geïntroduceerd dat zelfs deze systemen

vervangt. En velen van jullie voelden zich anders in de laatste sessie,



omdat we de geldigheid van de nieuwe technologie testten in een veel

geavanceerdere, op een manier die misschien 20-30 jaar onderzoek in

minder dan een jaar tijd deed.

En de systemen die je maandag in Manchester zult zien, zijn het neusje

van de zalm in de wetenschap tot op de dag van vandaag. En je zult zien

hoe we een vingerafdruk van je Ziel zullen maken. En dan tijdens de

sessies zullen velen van jullie de bevestiging van transmutatie ondergaan.

Deze systemen zien er nog zo futuristisch uit, (1:22). ze hebben hun

futuristische kenmerken verloren of werken met wat ontwikkeld is. We

hebben de systemen in China de afgelopen vier weken, zes weken zwaar

getest.

Ik bedank het Chinese Keshe Foundation team op de achtergrond, en ik

bedank de Chinese ambtenaren die ons, zonder dat ze het wisten, een

enorme kennis van technologie hebben gebracht. Ik zeg dat het Chinese

leger, op een bepaalde manier met ons samenwerkt, op een bepaalde

manier onze technologie begrijpt. China heeft één van de

topwetenschappers, de manmet visie, gekozen ommet mij samen te

werken. En deze man zal enorme deuren openen voor de mensheid. Hij

denkt dat hij... hij heeft het lef om te pushen, maar hij ontdekt dat pushen

ons nieuwe dimensies geeft. Ik stel technologie open voor mensen die ik

vertrouw en we hebben het vertrouwen opgebouwdmet deze hoge

militaire officier en dit zal geavanceerde kennis en technologie voor China

openen.

Hetzelfde als we met de anderen hebben gedaan. Wanneer we

vertrouwen geven, onderwijzen we onvoorwaardelijk. En wat je ziet,

de doorbraak in wetenschap en technologie zal veranderingen

brengen in



speciaal in de komende zes maanden, wat we ook gedaan hebben in de

afgelopen 20 jaar zal overschaduwd worden door deze snelle

ontwikkeling.

Degenen onder jullie die naar Manchester komen, zullen voelen wat ik

jullie vandaag vertel. In minder dan 4 of 5 dagen zult u aan de

ontvangende kant staan van een van de meest geavanceerde

ruimtetechnologieën ooit door de mens gemaakt. (1:24). En jullie zullen

begrijpen hoe deze ruimte-eenheid, zoals jullie die zo geavanceerd zien,

door zijn eigen werk is geworden tot wat wij noemen, "museumstuk". Wat

het ons leerde, wat het ons bracht, en wat we ervan leerden, en ons team

begreep voor de ontwikkeling van de volgende stap. Degenen onder jullie

die bij ons waren in de laatste sessie van de vier sessies en we brachten

een speciaal systeem op de achtergrond in, brachten ons veel kennis,

brachten ons veel van wat wij noemen, springende technologie om

bevestigd te worden.

En degenen onder jullie die met ons meedoen aan de interactives zullen

deze keer het verschil voelen. Verbazingwekkend hoe dit systeem zal zijn

en hoe verbazingwekkend de hele verandering zal zijn. Het stelt je voor het

eerst in staat om op een bepaalde manier meer te weten te komen over je

energieën, je Ziel en hoe je het proces van transmutatie kunt starten.

Nog vragen?

V: ... Hallo meneer Keshe, hallo kenniszoekers. Ik heb enkele gedachten die

ik nu wil voorleggen. En het gaat als volgt. Omdat het voor mij mogelijk is

om alle mensen wereldwijd tot rust te laten komen en alle oude kleuren te

veranderen in nieuwe, kreeg ik het idee om in alle zogenaamde

democratische landen onze eigen politieke partij op te bouwen met de

naam "All Men One", met dank aan Ferd Amini voor de naam (1:26). waarbij



"All" in het Duits "universum" betekent in het Engels, "Men" voor mensheid

en "One" voor één ras. Ik kan dus opnieuw energie geven aan alle

menselijke geesten om er maar één te kiezen bij de volgende verkiezing.

Maar onze eerste regel is dat we niet liegen en alle andere vreedzame

dingen die we met de Keshe Foundation vertegenwoordigen. Zodat we

stap voor stap alle andere onderdrukkende politieke partijen verdringen.

Want de partij van Ivoorkust en Nigeria hebben al twee perfecte

kandidaten voor het presidentschap. In de komende weken zal ik de vier

grootste Duitse ziektekostenverzekeraars informeren over onze

headset-apparaten, zodat zij de bestellingen van lokale ziekenhuizen en

verpleeghuizen kunnen financieren, wat voor hen veel goedkoper is om de

wortels te genezen en niet om de symptomenmet dure pillen te

behandelen. Het zou leuk zijn als iemand me helpt met een

voorbeeldapparaat, zodat we het samen kunnen doen en ze het kunnen

zien, de resultaten "live". Zelfs onze laatste resultaten met het laten groeien

van nieuwe tanden zou geweldig zijn om te laten zien. Daarna kunnen we

verder gaan met andere landen die een ziektekostenverzekering hebben,

zoals Duitsland.

K- Heel erg bedankt. Op een bepaalde manier is het de taak van jullie

Kenniszoekers om de technologie nu naar jullie naties te brengen. Het

maakt niet uit waar en wanneer. Zoals ik al zei, hebben we onze Chinese

tegenhanger gevraagd om vroeg of laat een samenwerking aan te

kondigen. En op de een of andere manier zullen jullie dat de komende

weken van China horen. Zodra dat gebeurt, zullen de deuren van de

Kenniszoekers opengaan. (1:28).

Ik ben terug in Europa voor de Manchester conferentie en min of meer snel keren

we



terug naar Beijing om de cyclus van technologie te voltooien. Dit zou je als Kennis



Als u ons in contact brengt met uw regeringen, kunnen we de

samenwerking met de Chinezen op verschillende niveaus laten zien

en hoe interactief het zal worden.

Er is iets interessants gebeurd met ons team in Iran, zonder dat ze wisten

wat er aan de hand was. Het toonde een andere, wat wij noemen, directe

interactie tussen Iran en China en hoe ze de ontwikkeling van

technologieën in twee landen in de gaten houden. En we zouden dit

meer moeten zien bij andere regeringen. En het wordt geen "lek" van

informatie, maar het wordt een "sprong" van informatie met andere

landen.

Als je zo'n stap zet om de technologie te introduceren bij verschillende

organisaties met resultaten, dan steunen we je. Onze wetenschappelijke

kant zal jullie steunen en we hebben met de Chinezen afgesproken dat we

buiten China de vrijheid hebben om met China samen te werken en veel

dingen te doen. Dus we kunnen meer van jullie binnenhalen.

De sessies van 11 november blijven we heel rustig, want het heeft geen zin

om dingen te doen als er niemand thuis is. Augustus is een vakantietijd

voor de meeste ambassadeurs. Ze keren meestal tussen 5 en 10 september

terug naar hun positie. En in dat proces, (1:30). vanaf begin september

komen we terug naar jullie Kenniszoekers, om te beginnen met het snel

uitnodigen van jullie ambassadeurs, niet alleen in Engeland, maar in heel

Europa. Als je Duitser bent, stuur je de uitnodiging naar alle Duitse

ambassades, over de hele wereld, niet alleen naar de ambassadeur in

Londen. Op deze manier stoppen we het geduw dat we hebben gezien

van de Belgen en de Duitse groepen, die denken dat ze kunnen doen wat

ze willen. We zagen dat bij de opening van de tentoonstelling in Linz.



We vragen jullie, we geven jullie de brieven, degenen die we vertrouwen,

om de uitnodiging te maken aan jullie ambassadeurs en jullie regering,

jullie zelf. Duitsers zijn verantwoordelijk voor alle ambassades over de hele

planeet voor de uitnodiging. Amerikanen zijn net zo verantwoordelijk, net

als de Britten, Nigerianen, Australiërs en de rest. Je nodigt al je

ambassadeurs uit. In zekere zin kan niemand het systeem blokkeren. Maar

we laten de ambassadeurs hun vakantie houden. En dan nodigen wij, jullie

als Kenniszoekers, de wereld uit voor de wereldvredesconferentie.

Op 11 november zullen we technologieën tonen aan wereldambassadeurs,

die de ruggengraat van de kennis en technologie van vandaag zullen doen

schudden. Alles wordt voorbereid. En het meest interessante zal zijn dat de

ambassadeurs alles zullen voelen, er deel van zullen uitmaken, alles zullen

zien. Dat zal er ongetwijfeld in zitten. We zagen dat met het Chinese leger.

De officieren moesten de wetenschappers uitleggen, (1:32). "Het kan niet

niets zijn, want onze kleren zijn bedekt met dit en dat, en we voelen dit en

dat." Dus, technologie zal getoond worden op de manier, jullie zullen zien

wat we als MaGravs in Rome gaven, MaGravs zullen zijn, maar met hun

effecten, die jullie als Kenniszoekers tot nu toe niet konden tonen.

Neem dus even rust, net als wij, want wij kennen het systeem. En vergeet

niet dat 11 november een van de drukste dagen is op de kalender van de

ambassadeurs in Londen. Er zijn veel feestjes en veel vergaderingen. En

dus creëren we die voorwaarde, met jullie als Kenniszoekers ter

ondersteuning. In contact komenmet verzekeringsmaatschappijen. In

contact komenmet



Wie jij denkt dat de verandering zal brengen. Zoals ik al zei, we zijn

"onder de deur en de zaak is begonnen".

In zekere zin, als het gaat om de nationale niveaus, brengen we ons zware

wapen, de Chinese regering, op tafel. Want we hebben een wereldwijd

samenwerkingsverband getekend met de Chinese overheid. Niet alleen

binnen China. Als het nodig is, kunnen we de Chinese financiële steun

vragen om samen dingen op te zetten in naties. We hebben de juiste

partner gekozen om te gaan waar we gaan. En zelfs als jullie regering zegt

dat we de financiën niet hebben, kijken we naar de structuur. We moeten

een voorstel doen aan onze Chinese ambtenaren. En als ze akkoord gaan,

wordt het gefinancierd. Dus als ze een probleem hebben met de

financiering, (1:34). en dat is de gebruikelijke manier, dan vertel je ze

gewoon, "de financiën kunnen georganiseerd worden." En het is onze taak

om via onze structuur in China de financiën voor de Duitse regering op te

zetten.

Dit is een deel van de "Zijderoute", maar deze keer is de zijde mooi en zal

het vrede brengen. En het is niet zomaar een weg, het is een weg naar

vrede. En we hebben onze medewerking gekregen van de Chinese

centrale regering. We hebben er onze handtekening onder gezet. Net

zoveel als zij. Dus, neem contact op met je verzekeringsmaatschappijen,

neem contact op met wie je denkt, maakt niet uit Nigeria, Ivoorkust,

Peking, Washington. Wij zijn er, met de hulp van een van de machtigste

naties, om het te laten gebeuren.

Nog een vraag?

V: (automatische vertaler uit het Duits) ... Goedemorgen, op 20 augustus

2023. Dat zou 4 dagen geleden zijn, laten we zeggen. In de Hongaarse stad

Lenti toonde de Windy Weather App een gemiddelde



stralingsblootstelling van 866.754. De gemiddelde stralingsblootstelling in

Tsjernobyl is 7.500. Aangezien mijn geigerteller ook constant een alarm

aangaf, kan ik een technisch defect in de weerapp uitsluiten. (1:36). Op

8/22/23, dus twee dagen later, was het meetstation uitgeschakeld, en kon

men niet aflezen... En men kon lezen dat de gegevens al twee dagen niet

waren vernieuwd. Kunt u ons alstublieft iets vertellen over dit proces?

Dank u.

K- Ik weet niets. Ik kan geen commentaar geven op iets wat we niet

weten. Maar als er meer gegevens zijn in heel Europa, dan moeten we

ergens naar kijken.

We weten dat er problemen zijn in Oekraïne. En IAEA doet zijn best om het

in de doofpot te stoppen. Maar het proces is niet één kant op. Er worden

veel testen gedaan in... Oekraïne is nu een proeftuin voor heel veel wapens.

Heel veel oude wapens zijn nu gebruikt. Wat er over was na de, wat je

noemt, opening van het Oostblok. Het einde of de opening van de

Europese Gemeenschappelijke Markt. Veel wapens werden bewaard. Ze

kunnen er niets mee doen. En nu is het getest in Oekraïne. We weten dat

er nucleaire granaten, radioactief materiaal is gebruikt.

Maar er is een groot gevaar met twee van de belangrijkste reactoren in

Oekraïne. (1:38). Maar je moet je realiseren dat de huidige situatie de

West-Europese kerncentrales enorm onder druk heeft gezet. De

brandstofprijzen zijn gestegen, dus regeringen kunnen het zich niet

veroorloven om voor deze brandstoffen te betalen. En ze hebben hun

kerncentrales opgevoerd tot hun maximale capaciteit. En



Deze reactoren zijn niet ontworpen om zo te reageren. En de

brandstofstaven zullen vermoeidheid vertonen. Ik verwacht de

komende 3 tot 5 jaar een nucleair schaderapport in West-Europa.

Omdat de brandstofprijzen zo hoog zijn, werd kernenergie vroeger

gebruikt voor noodopwekking.

Wanneer er een hoge piek was, konden kerncentrales worden in- en

uitgeschakeld en weer op gang worden gehouden. Nu werken ze

fulltime. Het zal zeker mislukken.

En de kerncentrales, vooral die in Frankrijk, staan onder enorme druk. En

we hebben ze zien sluiten, veel ervan, voor reparatie. Ze vertellen je niet

waarom. Maar als kernfysicus begrijp ik waarom. Dit is een van de kritieke

tekortkomingen van het systeem. Staven zijn goed zolang ze in een cyclus

worden gebruikt. Dat zijn pallets een rusttijd krijgen. Als je het te veel

onder druk zet, krijg je ongelukken. Ik wacht al twee jaar op een nucleair

ongeluk in Frankrijk. Misschien zullen we zien, ik hoop dat we niet veel

zullen zien, maar we zullen mislukkingen zien aankomen. Want die

kunnen we niet aan en we zullen stralingstoenames, lozingen en de rest

zien.

Maar de kernenergie in Oekraïne staat onder enorme druk, (1:40). vooral

door een tekort aan moderatoren, een tekort aan vervangende materialen,

een tekort aan koelsystemen. Alles heeft een ramp dichterbij gebracht. Het

zal me niet verbazen als ze steeds meer stralingscentra sluiten. Je hoeft

geen genie te zijn om te begrijpen hoe het werkt. Maar voornamelijk

Europese kerncentrales staan onder enorme, enorme stress. Ze zijn niet

gebouwd voor dit werk, op deze manier. Zo'n snelle continue (belasting).

Het heeft tijd nodig, het heeft tijd nodig om te verstrijken, het heeft velden

nodig om op te bouwen, het heeft velden nodig om, wat je noemt, te

veranderen in concentratie.



Dan is dit wat je noemt een ramp in wording. En het kan elk moment

gebeuren in de komende 3 tot 5 jaar, als ze hun krachtcentrales

onophoudelijk blijven gebruiken. De beste manier is om, als je je zorgen

maakt, twee detectoren te kopen en daarop te vertrouwen. Als de twee in

elkaars buurt zijn, weet je dat je je in een rampgebied bevindt, of in het

stralingsveld. Je moet begrijpen dat overheden zich geen paniek kunnen

veroorloven. Bij brand kunnen ze de grenzen zien, zoals we in Canada

hebben gezien. Bij straling raakt de bevolking in paniek en dat kan de

overheid zich niet veroorloven. Dus houden ze zich stil. (1:42).

Maar vooral jullie mensen in Duitsland, en wat jullie het Oostfront noemen,

moeten de situatie in de gaten houden, wat er gebeurt in Oekraïne. Vooral

met wat we horen. Als het waar is en bevestigd wordt dat het hoofd van

Wagner gisteren is omgekomen bij een vliegtuigongeluk met een raket,

dan zal dit een chaos veroorzaken in Oekraïne. Nu moet je soldaten onder

controle zien te krijgen, die geen leider hebben, en ze willen niet geleid

worden door Moskou. Het ergste wat er kan gebeuren is dat het hoofd van

Wagner en de financier van Wagner allebei zijn omgekomen in een

auto-ongeluk, in een vliegtuigongeluk met een raket. Als het waar is, dan

zitten we met enorme problemenmet wat ik noem, de rebellen, die geen

controle hebben, omdat ze niet willen toegeven aan Moskou. En Moskou

heeft niet de financiële middelen om hen te betalen. We moeten

afwachten, maar vertrouw niet op één systeem, koop twee detectoren en

kijk of de twee hetzelfde rapporteren, en als dat zo is, dek jezelf dan in.

Nog een vraag?



Vraag: ... Wat betekent de fysieke energie en kracht en licht onder

de Universele Plasmaverzekeringspolis van Keshe? (1:44).

K- Wij leveren systemen die voldoen aan uw vraag, uw energiebehoefte.

Dit systeem zal binnenkort, volgend jaar misschien, volledig via China

worden geleverd. Deze stappen zullen we nemen. Maar de technologie is

zo geavanceerd dat we... We hebben een groot probleem in de Keshe

Stichting. De technologische sprong maakt onze eigen nieuwste

technologie verouderd. En we worden hier al 3, 4 jaar mee geconfronteerd.

Het is gewoon, we brengen de technologie uit en binnen enkele

maanden, met de ontwikkeling, maken we ons eigen systeem verouderd.

En we stoppen ergens en zeggen, "oké, we moeten verder tegen ?? tijd."

We beginnen, we springen zo veel.

Zoals ik al zei tegen de Amerikaanse ambassadeur en Mr. Biden in de

mededeling van gisteren, hebben we genoeg technologie en faciliteiten

naar het vasteland van China verplaatst, dat als er iets met mij gebeurt, de

Chinezen een adres krijgen waar ze de technologie kunnen oppikken en

volgen. De situatie zoals Wagner en wetenschappers zoals ik is heel

gewoon. Maar in zekere zin hebben we de Amerikaanse regering

gewaarschuwd. Als er "clandestiene gedachten" in hun hoofd opkomen,

heb ik met opzet faciliteiten verplaatst naar een veilige positie, afkomstig

uit 3 verschillende landen, dat het Chinese leger, ruimtevaart en andere

onderdelen een gecodeerde plaats krijgen, (1:46). en ze kunnen alles

oppikken en doorgaan met de technologie, op een zeer snelle manier.

Dus, de verzekering ?? Policies betekent dat je zoveel energie aftapt als je

nodig hebt, vooral met de nieuwe ontwikkeling. En ons systeem bouwt

geen energie op. Ons systeem, de manier waarop we het gestructureerd

hebben en de manieren waarop het gestructureerd is, haalt energie uit de

universele velden. Dus, we verbranden geen brandstof, we verbinden jullie



gewoon, we zijn als een transformator, we zijn als een substation. We

verbinden jullie behoefte met onze behoefte, onze behoefte is verbonden

met wat beschikbaar is in het universum.

De meesten van mijn team begrijpen niet eens hoe ik dingen opzet en

hoe deze dingen gaan werken. En deze, wat wij noemen, proeven, vanaf

deze sessie, in de tweede sessie van andere sessies, zullen jullie de

krachtproductie brengen. Op een bepaalde manier vragen we je via

dezelfde methode als "interactief", om te zien hoe we je op een specifieke

manier instellen, om te zien of je meters in je huis stoppen met energie

opnemen, maar je hebt alle energie in huis.

We hebben dit maanden geleden al gezegd, we hebben jullie verteld dat

dit deel uitmaakt van het beleid. Maar toen konden we het nog niet

uitleggen. U zult te zijner tijd een kleine eenheid ontvangen die, die

eenheid geeft u het volledige beleid, macht, gezondheid, voedsel en

energie. (1:48). En we leveren vanuit het Centrum. Dit is hoe de nieuwe

Headset Units die je vooral zult zien, zelfs de units die je zult zien in de

vergadering van maandag voor volgende week zijn al verouderd. Maar

omdat ze geproduceerd werden, konden we ze er niet uithalen.

Maar de nieuwe cyclus zal veel geavanceerder zijn en het zal

verbazingwekkend zijn wat het is en hoe het werkt. En je tapt letterlijk in

op de eenheid naar je huis en je neemt zoveel energie als je wilt. Er is geen

meter want ik heb nog nergens een meter van God zien staan hoeveel

energie er naar de Aarde komt. Dus je zet interactief energie van ons om

naar de jouwe en je zult ontdekken dat veel van je systemenmoeten

worden



veranderd in AC, veel handiger.



voor ons om energie over te dragen. En geleidelijk aan bereiken we je om

de conversie naar wisselstroom te doen voor stroom aan jouw kant, als je

dat nodig hebt.

En voor degenen die deze polissen afsluiten, die er hun handtekening

onder zetten, zullen we de prijs van deze polissen zeer binnenkort

verhogen. Want we hebben ons gerealiseerd dat we een kleine, hoe

noem je dat, connectie hebben, omdat we nu een partner hebben, die

ook wil delen in deze structuur. Dus wie van tevoren tekent, houdt zich

eraan, maar ik denk dat de prijzen gemakkelijk zullen verdubbelen zodra

we tekenen en ons werk met de Chinezen afronden.

Maar op een bepaalde manier is het een, laten we zeggen als je een doos

ontvangt en die doos zet je in het huis, en vanuit die doos stellen we je voor

aan de. Wat ik je vertel is niet iets waar we zomaar over praten. Ga terug

naar het patent. Dit staat allemaal in het patent dat we 15 jaar geleden

hebben uitgebracht. (1:50). Meer, 20, 18 jaar geleden. Dus nu wordt het

werkelijkheid. Als je deze apparaten in huis ziet, zul je merken dat je niet

hoeft te weten waarom ze werken. De manier waarop we energie naar je

overbrengen, naar je systeem, je downloadt dat energiesysteem naar je

koelkast. Er zijn geen draden. Je downloadt die energie rechtstreeks in je,

wat je noemt, het fornuis en de rest. Dit is hoe het gaat werken.

Ik heb gisteren met ons team gesproken. Het systeem heeft zes antennes

die met elkaar verbonden zijn. Op deze manier geven we energie door

aan jou, jij neemt zoveel als je nodig hebt. En er is geen aardbeving, er is

geen storm die de verbinding tussen jou en de rest kan verbreken. En

misschien begrijp je het over een jaar en zie je dat een van de krachtigste

systemen die in zekere zin gebaseerd is op het werk van het universum

door de mens is gekopieerd, maar dan op een veel uitgebreidere manier.



Dus wanneer je je aanmeldt en we je de begindatum geven, hoef je je

geen zorgen te maken over hoeveel de elektriciteit (kost), of het een

airconditioner is of dat je verwarming nodig hebt voor de winter. Wij

krijgen het, wat we noemen, via ons systeem en jij bent de ontvanger aan

de andere kant van ons systeem naar jouw systeem, afhankelijk van wat je

nodig hebt.

Nog een vraag? (1:52).

Vraag: ... Hallo meneer Keshe, u zei in de 458e Workshop voor

Kenniszoekers: "Ons lichaam draagt het DNA en onze Ziel draagt het RNA."

Ik zou het van de Ziel willen noemen, die de geheugenbank is van elk

geluid, geluiden, ons, onze voorouders en degenen die door de kosmos zijn

gekomen, en degenen die we hebben, degenen die door de kosmos zijn

gekomen hebben gehoord. We moeten alleen in staat zijn en de kennis

krijgen om het aan te boren. Dus, kunt u het RNA uitleggen, de essentie

van het RNA, en hoe het aan te boren, en hoe het aan te boren om de

kennis, of de geheugenbank te krijgen. Hartelijk dank.

K- Mag ik een beetje direct zijn? De meeste deelnemers aan de sessies in

Manchester beginnen dit proces met zichzelf. We laten ze gaan en in

november zien we hoeveel ze zich ontwikkeld hebben. Degenen onder

jullie die naar de bijeenkomst in Manchester komen, zullen de

bijeenkomst in Manchester, Soul wise, totaal anders verlaten. En dat zal

zich vertalen naar je fysieke leven en je fysieke dimensie.



Je moet het verschil begrijpen tussen de kracht van de velden van je Ziel

en de kracht van de velden van je lichamelijkheid en het verschil tussen de

twee emoties. (1:54). En dan is het heel gemakkelijk om te doen. Stap voor

stap moeten we dit openen. Zoals ik altijd zei, ze werden eerder genoemd,

als we alle kennis in "één keer" loslaten en je dit en dat laten zien, worden

we een magiër. En mijn werk is altijd geweest dat, hoe meer mensen met

memeelopen om de kennis te begrijpen, hoe minder het magie wordt en

hoe minder het een deel van het leven wordt.

En dus moeten we begrijpen door weinigen en door meer en dan,

geleidelijk, omdat meer en meer begrijpen, ze veranderen. En wij moeten

veranderen. We moeten tegelijkertijd mensen op de grond en mensen aan

de top onderwijzen. En ergens zullen die twee gaan samenwerken.

Toen ik de kennis, de 'Sleutel', in 2012 vrijgaf, verloren veel van jullie oude

Kenniszoekers, we verloren veel Kenniszoekers, dat ik de mensheid, de

Kenniszoekers, verraadde en dat ik de kennis aan de regeringen gaf en

niet aan de mensen. En dat was een opstand tegen mij door vele, vele

Kenniszoekers. Toen, in 2016, 17, gaven we de, wat je noemt, de Sleutel vrij

aan het publiek, omdat de ambtenaren van Singapore het vrijgaven aan

een externe Kenniszoeker, wat je noemt, wetenschapper. Toen kwamen

sommige van de Kenniszoekers terug. Nu hebben we hem (jullie hebben

de Sleutel), al 7 jaar, maar jullie hebben er niets mee gedaan. (1:56).

Zoals ik gisteren schreef aan de Amerikaanse ambassadeur, onder de

regering Biden. Toen ik je de sleutel gaf op 15 november 2012, heb je

hem "opgeborgen". Toen ik de sleutel aan de Chinezen gaf, maakten ze

hem open. En soms keken ze ernaar, soms begonnen ze een deel ervan

te testen, maar ze hebben het niet opgeborgen. En dat is wanneer ik je



vertel dat we onze samenwerking met China hebben, omdat de

Chinese structuur stap voor stap heeft gewerkt aan de Sleutel, de

kennis van de Sleutel.

Chinezen zijn erg voorzichtig. Amerikanen hebben het op de lange

baan geschoven. Europeanen gingen het vernietigen. Chinezen

brachten hun wetenschappers en verschillende organisaties om er naar

te kijken, om te zien of het waar is. Vanaf de eerste dag dat we China

binnenkwamen, kregen we één persoon aangewezen die onze interface

is tussen andere manieren en de regering. En hij nam ons mee, hij is

een prachtige man, naar... omdat hij niets weet, "blah, blah," om ons te

testen, om te zien waar we staan. En

Dezelfde man zit nu in onze onderhandelingen met de regering en de

rest. Hij heeft ons niet verlaten. Hij is aangesteld om deze technologie tot

een goed einde te brengen.

De Amerikanen schoven het op de lange baan, negeerden het en al het

andere. In mijn communicatie met de Amerikanen schreef ik, het mooie is

dat jullie aan de ontvangende kant van de proeven en tests hebben

gestaan en jullie weten waar ik het over heb. We wilden testen hoe we

kunnen vangen, we gebruiken jullie drone. (1:58). We wilden zien of we je

op zee kunnen bereiken. We gaven jullie de Donald Duck. En we wilden

jullie vertellen dat jullie geen macht hebben op het gebied van

energie-ontwikkelingstechnologie. Jullie hadden Irak en Erbil (nadat ze

een jaar of wat geleden hadden geprobeerd ommeneer Keshe in

Istanboel te vermoorden).



Dus als we zeggen dat je op proef bent, op een test, "interactief", zijn

Amerikanen aan de ontvangende kant geweest van de fysieke test van de

systemen. Dus we moeten doorgaan met de technologie, met degenen

die het begrijpen en nu hebben we dat "breekpunt" bereikt. En het zal

verbazingwekkend zijn wat er de komende jaren uit deze technologie zal

komen voor velen van jullie.

Zoals ik al tegen onze Chinese vrienden zei, ze waren op zoek naar iets wat

ze zeiden, als we ons dat kunnen geven zal dat een hoop problemen

oplossen. Ik zei: "Herinner je je de test die we deden, die werd

geanalyseerd door laboratoria. Ik heb de gegevens bekeken. Je had het al

vijf jaar, maar je was zo hongerig dat je het negeerde." En nu begrepen ze

het. En zo zal het ook gaan met veel onderdelen van deze technologie.

Geleidelijk, geleidelijk. En zoals ik al zei, zodra de Chinezen de

samenwerking (met KF) publiekelijk aankondigen, zullen jullie erachter

komen dat jullie kenniszoekers "goudstof" zullen worden. Iedereen zal het

(willen) weten.

Zijn er nog andere vragen? (2:00).

Vraag: ... Meneer Keshe, heeft de mensheid al het volwassenheidsniveau

bereikt waarop u ons kunt uitleggen hoe we met de velden kunnen

communiceren? Kunt u ons begripsniveau verhogen, communicatie met

energievelden?

K- Dat doen we al, we hoeven niet opgeleid te worden. Wemoeten gewoon

ophouden onwetend te zijn. Er is niets dat je geleerd hoeft te worden, je

weet het al. Maar zolang je het negeert, kun je er geen voordeel uit halen.

Je moet teruggaan en zien hoe je je communicatie negeerde en wat je "oh,



toevallig" noemde. Toevallig hebben we zoveel woorden gecreëerd, alleen

al in de Engelse taal, God weet in andere talen, samengevoegd tussen

tienduizenden ervan, om onszelf ons eigen bestaan in het energie- en

veldniveau te ontzeggen.

En het is... het zal verbazingwekkend zijn, als we eenmaal weten hoe we

erachter komen. We zijn gekomen om dat te doen, voor onszelf. En

gedeeltelijk, voornamelijk, de grootste, wat ik noem, "vijand van de man,"

om dit deel te laten groeien, zijn de kerken, de moskeeën en de religieuze

mensen. Vandaag de dag buigen mensen heen en weer als ze een priester

of een mullah op de weg zien. (2:02). Over een paar maanden zullen we ze

stenigen met onze gedachten, niet met de harde steen. Hoe jullie ons

hebben misbruikt en ons, onszelf van onszelf hebben gescheiden. Weldra

zal de naam priester het meest beschamende zijn. Zoals je iemand een dief

noemt. Ayatollah genoemd te worden, is het meest, wat wij noemen,

zonden woord dat je kunt vasthouden, dat je kunt gebruiken. We vechten

niet met geweren, met religies. We leren dat als je erachter komt dat een

religie niet bestaat, je er niet tegen hoeft te vechten.

En dit is het grootste probleem voor velen van jullie. Jullie gehechtheid

om zwak te zijn en iemand nodig te hebben om tot te bidden, staat jullie

niet toe om de kracht in jezelf te zien, dat jij bent waar ze tot moeten

bidden, door je eigen Ziel en lichamelijkheid. En dit is waar het probleem

zit. Je bent je volledig bewust van al deze velden. Ze ontkenden je, ze

noemden het "Satan" en elk ander woord, omdat je verlicht wordt met de

kennis van de Schepping van (op) jezelf. Je hebt het al, je hebt het

ontkend, dus je moet het accepteren en je ziet het pad van je eigen weg.



Nog een vraag?

V: ... Hallo meneer Keshe, allereerst bedankt voor uw onvermoeibare

diensten aan de mensheid. Mijn vraag is, als ik u goed begrepen heb, dan

bevindt het reflectiepunt van de Ziel zich in het midden van ons hoofd,

(2:04). wat u heeft beschreven als een zwart punt op de röntgenfoto. Als dit

zo is, dan moet er ook een dergelijk reflectiepunt van de Ziel van de

Fysiekheid (STP) zijn. Kan het zijn dat de plek die Dr. Hanisch in de jaren

1920 ontdekte, deze plek is? Hij zei dat er in het achterste deel van de

vierde ventrikel, of in de linker oorschelp, atrium, een vijfde kamer is waarin

een perfect vacuüm heerst. Deze kamer wordt ook wel de "hot spot"

genoemd en is ongeveer 4 mm groot. Het wordt de "hot spot" genoemd

omdat Amerikaanse artsen een paar jaar geleden een plek in het

linkerbovengedeelte van het hart vonden, ter grootte van een

speldenknop, die veel heter was dan de rest van het hart. Hartspecialisten

zijn meestal op de hoogte van deze mysterieuze plek in het hart, maar ze

praten er meestal niet over omdat ze er geen verklaring voor hebben. Zou

het kunnen dat dit de reflecterende plek is, waar de STP zich bevindt?

Kun je er iets over zeggen? Dank u.

K- Ik denk dat we meer uitleg moeten geven over het verschil tussen de

Ziel en de STP. De STM is de verzameling van de velden van elke cel.

Omdat ze allemaal een gemeenschappelijke noemer hebben. De STP is

de Ziel van elk deel, de energie van elk deel, die collectief op elkaar

inwerkt. Het zijn twee verschillende dingen, het is als een gewicht en een

massa (2:06).

Als je het hebt over de hot spot van het hart, als wetenschappers diep

genoeg kijken, is dat de ziel van het hart, daar waar alle velden op elkaar

inwerken. Hetzelfde geldt voor de nier. Er is een plek in de nier, er is

dezelfde plek in de lever, er is dezelfde plek in de darm. Waar de



interactie van deze velden de STP creëert. Omdat het voortkomt uit de

fysieke dimensie van het lichaamsdeel van de mens.

Dat is waar het verschil zit. Dus zelfs als je elke spier beschouwt, heeft

deze zijn eigen hotspot. En collectief interageren deze velden op een

bepaalde manier met elkaar via de bloedstroom, die weer zijn eigen

hotspot heeft. Dus als we het over de Ziel hebben, is de STM de collectieve

velden van elke cel in het lichaam, de energiebalans. Als we het over de

STP hebben, wat we de "Geest" noemen, is dat de collectieve interactie

van de velden van elk deel, elk, wat je orgaan noemt. En de gebalanceerde

interactie met de omgeving, toont de fysieke dimensie van de mens. En

dan begrijp je het verschil tussen de Ziel en de STP.

In zekere zin ben je een gezin met je vrouw en je kinderen in je eigen huis,

(2:08). maar je bent een gezin met je ouders, met je zussen en broers en al

het andere, om dat huis van de ouders als een thuis te maken. Thuis van de

ouders is collectieve energie van jullie allemaal, is de Ziel. En jij en je broers

en je kinderen en hun kinderen als geheel zijn onze organen, die die Ziel,

de Geest, maken.

En dus, als je hierover spreekt, moet je de totaliteit begrijpen. En wat het

betekent om de Geest te zijn en wat het betekent om de Ziel te zijn, wat

wij de STP van de mens noemen. Het komt uit de velden, collectieve

velden van dat orgaan en kan het alleen niet doen. Daarom krijgen we

ziektes, krijgen we een hartprobleem, krijgen we iets verkeerds met onze



lever, we iets verkeerd doen, bewegen de anderen. Want het is als een

zonnestelsel, als er iets gebeurt met de Aarde beweegt vooruit, of

explodeert, moeten de anderen bewegen om zich aan te passen aan de

velden van wat er gebeurt op de Aarde, of met de Aarde.

Dus als we dat probleem hebben, krijgen we lichamelijke ziekten omdat

dingen moeten bewegen. In de toekomst, als de mens dit eenmaal

begrijpt, bijvoorbeeld als je mensen hebt met één nier. Als je een bepaalde

veldsterkte in een ander deel van het lichaam verandert, zul je merken dat

het lichaam de tweede nier gaat creëren, zonder dat je iets doet. Zo zeg ik

altijd in mijn lessen dat je het hart kunt reconstrueren zonder het te doen.

Je werkt niet aan het hart. Je werkt aan wat de toestand heeft gecreëerd

waardoor het hart problemen krijgt. (2:10). Dat zijn de velden en energie

van de STP.

Je moet de werking van de long verplaatsen. Het grootste probleem, waar

de meeste harten tegenaan lopen, komt voort uit de conversiecapaciteit

van de long, in zijn interactie met de energiestroom die eruit stroomt,

namelijk de bloedcirculatie. En als de medicijnman dit eenmaal begrijpt,

heb je geen hartoperatie nodig, je moet de omgeving van het hart

veranderen, je moet de omgeving van het bloed veranderen door middel

van velden. Dan zal het hart zichzelf herstellen.

Ik begrijp nooit waarom ze openhartoperaties uitvoeren en kleppen

vervangen. Kleppen kunnen worden gerepareerd. De komende tijd zullen

we dit laten zien. Je hebt mensen die veel water in hun longen hebben.

Waarom? Omdat nu de conditie van het hart is veranderd. De long is

veranderd. En nu ontstaat er een toestand van de twee velden die regen,

wat wij water noemen, in de long creëren. Je verandert de positie van de

long, je verandert de positie van de hartslag en je produceert geen water



meer.

Mijn schoondochter is een bekende hartchirurg. En hij zegt dat het

probleemmensen zijn die een groot probleem hebben, ze snurken, wat

dan ook, ze kunnen niet ademen. Als we een open hartoperatie uitvoeren

en we sluiten de borstkas, dan hebben ze geen probleem. En dat komt

omdat we alleen de kooi van de borstkas openen om bij het hart te komen.

(2:12). We kunnen het niet weer in elkaar zetten zoals het was. Dus het

creëert een kleine extra capaciteit. De long verandert, krijgt meer ruimte

en er is geen snurken meer. er is geen ademhalingsprobleem. Dus door

een kleine verandering van het doorsnijden van het bot van de borstkas

om het hart te bereiken en het weer in elkaar te zetten, zoals het eruit ziet

is alles hetzelfde, veranderen we de longcapaciteit en veranderen we het

leven en zetten we minder druk op het hart.

We moeten dus begrijpen hoe de velden van de Ziel en de STP met elkaar

verbonden zijn en hoe ze zich manifesteren als een probleem in het fysieke

leven.

Nog een vraag?

V: ... Hallo, zijn de Gas Elektrische Eenheden nog steeds zinvol, in relatie tot

de nieuwe technologische ontwikkelingen? Hartelijk dank.

K- Ja, dat doen ze, en op een bepaalde manier promoten we het, we

brengen het over, want er komen enorme veranderingen en deze

veranderingen moeten door regeringen komen. Ik heb dat uitgelegd aan



(2:14). dat China de politieke arena in veel landen controleert of beïnvloedt

vanwege zijn financiële macht. En als China die financiële macht verliest, is

het niet nodig dat de natie waarmee ze te maken hebben iets doet, omdat

ze het zelf kunnen, dan raakt het geïsoleerd en de regeringen zijn hier niet

klaar voor. Het zal geleidelijk worden ingevoerd, zeker weten.

Maar tot die geleidelijke invoering zullen deze gassen en andere dingen

een financiële ruggensteun creëren voor de stabiliteit van naties. Dus

we gaan door. Er zijn zoveel technologieën die we niet openbaar zullen

maken omdat de economische schade wereldwijd zo groot is dat geen

enkele regering er klaar voor is.

Ons proberen te laten zien wat we kunnen, kan regeringen in beroering

brengen. Kan chaos brengen in regeringen. China zal in de komende 3-5

jaar een van de grootste graanschuren ter wereld worden. Het zal zeker

Oekraïne vervangen. En zal zeker de Amerikaanse graanmarkt vervangen.

Omdat de Chinezen geen GGO's op de markt zullen brengen, waar de

meeste landen naar snakken. En dit zal de controle over voedsel

wegsnijden, voor de nationale voedselzekerheid, internationale

voedselzekerheid van de Verenigde Staten. (2:16). En zoals ik al tegen onze

Chinese tegenhanger zei: als je het te snel doet, zul je merken dat je meer

problemen creëert. Als het in de komende 5 of 10 jaar in geleidelijke

stappen gebeurt, kunnen we de verandering doorzien.

Er is een enormmisverstand in de wereld van graan en landbouw en de

macht van de Verenigde Staten, en waarom de Verenigde Staten zo sterk

zijn gaan aandringen op GGO's en deze testen in Noord-Korea en Israël

gebruiken als steun om deze testen uit te voeren. Een van de grootste

broodmanden van de Verenigde Staten van de afgelopen tien jaar komt

uit woestijnen waarvan het water werd afgetapt uit de waterreserves

eronder. En daar komt nu een einde aan. De superioriteit van de



graanvoorziening van de Verenigde Staten is 3 tot 5 jaar gedaald. Omdat

het fundament van water weg is. Jullie weten allemaal over welke staten

ik het heb. En dan gaat alles naar wat we de westkust noemen, waar de

meeste van deze dingen worden verbouwd. Maar de westkust krijgt het

meeste water weer uit hetzelfde gebied, en drie jaar later, vier jaar later

zien we weer groen land veranderen in stofland.

En het geeft de Chinezen de kans ommet de nieuwe technologie te

leveren. We hebben een enorme structuur in de Gobiwoestijn in China, die

we snel zullen verkennen ommisschien wel vijf seizoenen groei van de

oogst mogelijk te maken. (2:18). Ik zal dit later uitleggen in de lessen in de

komende maanden of zo. Maar als je de groei van het graan begrijpt, heb

je de cyclus van zes maanden of 130 dagen, 160 dagen niet nodig. Je kunt

dezelfde groei creëren, hetzelfde plezier van eten geven, maar de cycli heel

snel verkorten. Je hoeft de stengelgroei niet te doorlopen, je hoeft de

bloeifase niet te doorlopen op zo'n, wat je noemt, lange termijn. Alles kan

verkort worden. En dat komt door de beschikbaarheid van het materiaal in

de productieomgeving.

We zullen Chinese satellieten in werking stellen om deze toestand te

creëren. Woestijn kan nog steeds woestijn blijven, maar het kan een

enorme leverancier worden van wat jullie voeding noemen. De reden

hiervoor is dat, zoals ik met onze Chinese tegenhangers sprak, zij zeggen:

"De natie moet eten. Het maakt niet uit of je ze verderop voedt. Chinezen

eten graag. En we moeten die stabiliteit creëren. Maar nu moeten we de

twee "duivels" tegelijk tegenkomen. In staat zijn om te produceren en toch

de man te eten geven.



We kwamen hier voor het eerst mee in aanraking in 2006, 2007, toen we

het allereerste geval namen om de geloofwaardigheid van de technologie

op het gebied van welzijn te testen. We hadden een meisje, een vrouw, in

de 35 of zo, die veel epileptische aanvallen per dag had. En ik slaagde erin,

en ze nam ongeveer 20 tabletten per dag bovenop de aanvallen. (2:20). En

we slaagden erin om het naar nul te brengen en geen tabletten meer te

nemen. Eigenlijk gebruikten de Belgische autoriteiten (dit als) een zaak

tegen ons, waardoor een zieke vrouwmet 20 tabletten per dag, zonder

tabletten en zonder epileptische aanvallen, een misdaad werd. Dat was

wat me verbaasde. Een van de zaken die ze voor de rechter brachten was,

een man die velden gebruikt om een vrouw 20 jaar, 30 jaar lang, die 20

tabletten per dag slikt en aanvallen heeft op straat, een misdaad te laten

plegen. Dit is het meest verbazingwekkende dat ik ooit heb gehoord.

Dus stopte deze damemet eten. Omdat het systeem haar alles gaf wat

ze nodig had. En het was het allereerste systeem dat ik bouwde. De

kennis was zo perfect vanaf de eerste test. En toen zei ze, geef me iets te

eten, ik wil iets kiezen en we moesten haar een banaan geven. Dus, ik

begrijp wat de Chinezen zeggen, de natie moet iets op tafel zien, dat ze

kunnen delen en socialiseren. We kunnen ze voeden in noodsituaties,

maar we moeten nog steeds zorgen dat ze iets hebben om op te

kauwen.

En dit zal deel gaan uitmaken van het toekomstige begrip van de

technologie. De vooruitgang moet gelijke tred houden met de sociale

structuur van de natie. Anders hebben we gefaald. Onze trots om te laten

zien dat we het kunnen, kan de ondergang betekenen voor jaren van

cultuur. En dat begreep ik tijdens de bijeenkomst. Dus, we lopen "twee

paarden." We ontwikkelen de technologie om in geval van nood hetzelfde

voedsel naar hen toe te brengen zonder hongergevoel (2:22). Maar



tegelijkertijd verbouwen we granen in de Gobiwoestijn. Dat we de koers

kunnen veranderen, zonder water. Dat betekent niet dat we geen... We

ontwikkelen deze technologie om voedsel voor jullie te maken op de

maan. Waarom kunnen we dat niet op Aarde? Daarom komen jullie vanaf

volgende week naar deze "interactieve sessies".

Nog een vraag?

Vraag: ... Welk zout gebruik ik in elke kop van het 5 Kops systeem? Ik kon

hierover tot nu toe geen informatie vinden in de openbare leer.

K- Oh, het staat in de notitie die je krijgt als je er een koopt. Het

zoutgehalte staat in de instructie. Zelfs als je de trainingsdozen van de

Keshe Foundation koopt, krijg je er een klein etiket bij met hoe je moet

aansluiten, en het zoutgehalte, alles staat erin. Het hangt er heel erg vanaf

welk water je gebruikt, wat het gehalte van je water is, hoeveel calcium

het bevat. Een van de beste dingen die je kunt doen als je deze "Gans

boxes" of wat dan ook maakt, is proberen om geen mineraalwater te

gebruiken, maar filterwater, je weet wel, water dat je door het filter haalt

en waar je de Calcium uit haalt, dan krijg je een heel goed natuurlijk

resultaat. En dan verandert het zoutgehalte met de calcium.

Als je water kookt, zie je veel calcium in je pan (2:24). Laat dat water

afkoelen en gebruik het voor je Gans-test. Want je hebt dat minerale deel

eruit gehaald. Dan dicteert het welk zoutgehalte je kunt gebruiken. Dat

hangt weer af van het soort zout dat je gebruikt. Gezuiverd zout of wat je

noemt mijnzout en wat ze noemen nep-Himalayazout. Als



de hoeveelheid zout wordt verkocht als Himalayazout, kwam uit Himalaya,

er zal geen Himalaya meer over zijn. Ik vraag me altijd af waar dit vandaan

komt. Ze kleuren het een beetje roze en noemen het Himalayazout. Maar

het is gezuiverd zout uit de zee waaraan kleur is toegevoegd. Dus

afhankelijk van welke kleur zout je hebt, neem je zout uit de zee? Eigenlijk

ga je naar de zee en je haalt het op, maar dan heb je veel residuen.

Nog een vraag?

Het gemiddelde percentage ligt tussen de 9 en 15 procent,

afhankelijk van het calciumgehalte in je water, van het water dat

je verzamelt.

Vraag: ... Als de Ziel zich verheft, zijn de chakra's of het endocriene systeem

dan allemaal uitgelijnd en creëren ze een gigantische stervorming (2:26). en

is dit, deze cerebrale ruggenmergvloeistof die wordt opgeladen zoals het

129 Tesla-systeem in Italië?

K- Hangt ervan af wat je chakra noemt. En het hangt ervan af wat je

chakra's zijn. Het is heel interessant, mensen praten over chakra's, maar ze

begrijpen niet wat het betekent als energiepunt en hoe je het kunt

beïnvloeden en hoe je het kunt veranderen, met direct begrip van

plasmavelden. Ik kan je vijfde chakra net zo goed maken als je eerste

chakra en ervoor werken. Dus energiepunten, het maakt niet uit hoe je het

noemt, jij bent degene die het controleert. Je kunt het van buitenaf

beïnvloeden of je kunt het van binnenuit beïnvloeden, ze veranderen.

Nog een vraag?



V: ... Op de Krim zijn twee belangrijke ruimteschepen gevonden, die

Poetin heeft teruggevonden met de hulp van de Palladis. Gisteren

werden hevige anomalieën en sterke irritaties gevoeld.

R: Dat was het commentaar. Ik weet niet of je daar iets over te zeggen hebt?

K- Nee. Meneer Poetin heeft het momenteel erg druk met het opjagen van

mensen, dus ik denk niet... (2:28).

V: ... Gefeliciteerd met de 500e aflevering van de Knowledge Seekers

Workshops, KFSSI-familie. Zoveel geleerd, geleerd, ontdekt en bereikt, in al

de tijd en het werk dat erin gestoken is. Ik geef de eer aan Mehran Keshe

en Rick Crammond, voor al hun harde werk en toewijding om deze

workshop elke week te geven. Ik heb persoonlijk zoveel geleerd van de

plasmalessen hier.

K- Het ergste is dat ik er maar bij één ben, Rick is er elke week bij allemaal.

In, wat je noemt, Testimonial, woensdag workshops, wat je noemt,

Universal Council vergadering. Hij is overal. Hij weet meer dan ik.

R: Nou, dat zouik niet zeggen. Maar ik ben er zeker

bij. K-Volgens mij heb je er geen een gemist, toch?

R: Nee. Ik denk dat we voor één te laat waren. En bij een paar waren er

crashes. Maar ja, dat is wat ik doe.



K- Nog andere vragen? Heb je dit jaar trouwens een beer teruggekregen of niet?

R: Nee, maar vreemd genoeg heb ik er gisteren wel een gezien, een beer

die de weg overstak waar ik reed op een afgelegen plek in de buurt, een

grindweg, en een vrij grote zwarte beer. De eerste die ik in lange tijd heb

gezien, sinds de laatste hier. Hij sprong voor me over de weg (2:30) en ik

toeterde om gedag te zeggen, waarna hij in het bos verdween. Ik zag dat

als een teken dat de beren in de buurt waren, en ze lijken nog steeds

gelukkig en schuw voor mensen, dus dat is goed. Zolang ze uit mijn kelder

blijven, vind ik dat ook prima.

K- Zullen we het voor vandaag houden?

V: ... Meneer Keshe, hoe komt het dat u zo

geweldig bent? K- Ik weet het niet. Ik heb nooit

gedacht dat ik geweldig was.

Als je met ons mee wilt naar Manchester, we hebben, zoals ik al zei, nog

steeds mensen aan het verhuizen, dingen aan het verplaatsen. Je kunt

maandag nog steeds bij ons zijn. Het wordt een spannende tijd. En we

komen bij jullie terug, zoals de gewoonte is van de Keshe Foundation, na

de ambassadeursvakantie, om collectief over de hele planeet samen te

werken met alle wereldambassadeurs, om uit te nodigen voor de

bijeenkomst in Londen. En zoals ik al zei, misschien kunnen we het 5+1

werk opnieuw opzetten en voltooien op de conferentie in Londen. Ik kijk

ernaar uit en ik weet zeker dat we respons krijgen van verschillende

regeringen. En we zullen zien wat de volgende stap zal zijn.



Hartelijk dank, Rick. En degenen onder jullie die hebben getekend voor

de vingerafdruk van de ziel, die sessie hebben we vanaf nu afgesloten, en

nu komt de tijdsindeling. En degenen onder jullie die willen deelnemen

aan de interactieve sessie, (2:32). Ik denk dat die nu al open had moeten

zijn, doe met ons mee, want het is in zekere zin het begin van het begrip

van hoe je door transmutatie gaat. Het is hoe je die toestand van

transmutatie kunt creëren. En je zult het begrijpen door het proces van

het werk.

Hartelijk dank voor vandaag en hartelijk dank voor 500 weken non-stop

kennis delen. En binnenkort gaan we ons 11e jaar van lesgeven in. En dit is

één ding dat ik met de Chinezen heb afgesproken, mijn onderwijs stopt

niet en ze hebben er geen bezwaar tegen, want ik denk dat ze zelf meer

leren dan rond de tafel zitten en testresultaten zien. Hartelijk dank en tot

maandag, sommigen van jullie, en volgende week in een ander deel van

het delen van kennis. Hartelijk dank, Rick.
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